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22 lutego 2011

W Sandomierzu – o szkolnictwie wyższym
Sandomierska  Rada  ds.  Szkolnictwa  Wyższego  została  powołana  podczas   trzeciego
Sandomierskiego Forum Akademickiego, które odbyło się w Wyższej Szkole Zawodowej w
Sandomierzu. Gościem spotkania był Kazimierz Kotowski, członek Zarządu Województwa. 

Tegoroczne Sandomierskiego Forum Akademickie poświęcone było perspektywom rozwoju
szkolnictwa wyższego w Sandomierzu. Dyskutowali o tym przedstawiciele władz lokalnych i
wojewódzkich,  organizacji  pozarządowych,  środowisk  twórczych  i  gospodarczych
Sandomierza.
– W dyskusji przeważała opinia, że utworzenie jednej, prężnie działającej uczelni wyższej, to
inicjatywa podnosząca prestiż  i wspomagająca rozwój miasta – mówi Kazimierz Kotowski,
członek  Zarządu  Województwa,  reprezentujący  podczas  spotkania  w  Sandomierzu
 Samorząd  Województwa  Świętokrzyskiego.
Uczestnicy  forum zdecydowali  o  powołaniu  Rady  ds.  Szkolnictwa  Wyższego,  która  ma
kierować i nadzorować prace związane z tworzeniem w Sandomierzu jednej uczelni wyższej.
W  jej  skład  weszli  m.in.  Biskup  Ordynariusz  Diecezji  Sandomierskiej,  Marszałek
Województwa  Świętokrzyskiego,  szefowie  obecnie  działających  uczelni  wyższych  oraz
dyrektor Nauczycielskiego Kolegium Językowego.
– Nowa uczelnia powinna być stworzona z trzech działających tam szkół,  czyli  Wyższej
Szkoły Zawodowej, Wyższej Szkoły Humanistyczno – Przyrodniczej oraz prowadzonego przez
Samorząd  Województwa  –  Nauczycielskiego  Kolegium  Językowego  –  uważa  Kazimierz
Kotowski. – Oczywiście, jeśli chodzi o naszą szkołę, uważamy, że powinno się to odbyć z
poszanowaniem  ciągłości  prowadzonych  w  niej  kierunków  i  osób,  które  tam  pracują.
Uznajemy, że Kolegium – prężna placówka, kształcąca 240 słuchaczy – powinna w nowej
uczelni znaleźć godne miejsce – odkreśla Kazimierz Kotowski.     
Rada do spraw rozwoju szkolnictwa wyższego w Sandomierzu:
Ks. Dr Krzysztof Nitkiewicz – Biskup Sandomierski
Adam Jarubas – Marszałek Województwa Świętokrzyskiego
Jerzy Borowski – Burmistrz Miasta Sandomierza 
Stanisław Masternak – Starosta Powiatu Sandomierskiego 
Dr Ewa Kondek – Prezes Towarzystwa Naukowego Sandomierskiego
Prof.  dr  hab.  Antoni  Gawron  –  Rektor  Państwowej  Wyższej  Szkoły  Zawodowej  w
Sandomierzu 
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Prof. dr hab. Tadeusz Studziński – Rektor Wyższej Szkoły Humanistyczno –Przyrodniczej  w
Sandomierzu
Ewa Witczyńska – Dyrektor Nauczycielskiego Kolegium Języków Obcych w Sandomierzu
Zespół doradców:
Prof. dr hab. Andrzej Buko 
Prof. dr hab. Stanisław Adamczak 
Prof. dr hab. Marian Zdyb


